

大事回顧

06 Event Highlights

一月 January

- 參與 Barclays Bank PLC 所發行之「Innobond Series II」分銷活動。
- Participated in the distribution of “Innobond Series II”, which was issued by Barclays Bank PLC.

三月 March

- 搬遷擴充銅鑼灣分行，並於該分行設立證券服務中心。
- 成為少數首批向個人客戶提供人民幣往來賬戶服務之香港銀行。
- 成功與中國工商銀行香港分行信用卡業務合併。
- 為香港按揭證券有限公司安排歷來首項綜合利率債券。
- Relocated and expanded our Causeway Bay Branch in which a Securities Services Centre was established.
- Became one of the first few banks in Hong Kong to introduce RMB Current Account service to personal customers.
- Successfully merged with the credit card business of ICBC, Hong Kong Branch.
- Arranged a debut Composite Interest Rate Notes Issue for The Hong Kong Mortgage Corporation Limited.

五月 May

- 擔任中國銀行有限公司首次公開招股之其中一家收款銀行。
- Acted as one of the receiving banks for the IPO of Bank of China Limited.

八月 August



三月 March

三月 March



六月 June

二月 February

- 獲香港社會服務聯會頒發「商界展關懷」標誌。
- 參與香港明愛舉辦之「2006明愛新春慈善步行」活動。
- Awarded the “Caring Company” status by The Hong Kong Council of Social Service.
- Participated in the Walkathon 2006 of Caritas-Hong Kong

四月 April

- 為冠君產業信託之72億港元銀團貸款擔任牽頭經辦人，以收購中環花旗銀行廣場。這是當時香港歷來最大之房地產投資信託融資。
- Acted as Lead Manager of HK\$7.2 billion syndicated loan for Champion REIT to acquire Citibank Plaza in Central. This was the largest ever REIT related financing in Hong Kong.

六月 June

- 搬遷及擴充北角分行。
- 為恆基兆業地產有限公司之1百33億5千萬港元銀團貸款擔任牽頭經辦人。這是當時歷來最大之港元銀團貸款。
- Relocated and expanded our North Point Branch.
- Acted as Lead Manager of HK\$13.35 billion syndicated loan for Henderson Land Development Company Limited. This was the largest Hong Kong dollar syndicated loan in history.

七月 July

- 本銀行舉辦第三屆中國遊學團「中原古都-河南遊學團」。共有50名參加者包括中學生、社工、教師及銀行員工，參加為期七天之遊學團，舉辦成功。
- Organised the Bank's third China Study Tour entitled "Ancient Capitals in Central Plains – Henan Study Tour". 50 participants including secondary school students, social workers, teachers and bank staff joined the 7-day study tour, which was concluded successfully.

九月 September

- 推出電子化首次公開招股服務，客戶反應良好。
- 參與由香港按揭證券有限公司發行之「香港按揭證券有限公司零售債券」分銷活動。
- 主辦中國房地產投資講座，地點為中環新旗艦分行。
- Launched e-IPO services, which are well received by customers.
- Participated in the distribution of "HKMC Retail Bond", which was issued by The Hong Kong Mortgage Corporation Limited.
- Organised a China Property Investment Seminar, which was held in our new flagship branch at Central.

十一月 November

- 聯同按揭證券有限公司管理集團之全資附屬公司Bauhinia MBS Limited合作，安排首批部分無擔保按揭證券發行。
- 贊助慈善舞蹈表演《笑傲江湖》，籌得善款惠澤香港明愛及香港舞蹈團。
- 擔任中國通信服務有限公司首次公開招股之主要收款銀行。
- Joined the management group of Hong Kong Mortgage Corporation Limited's wholly-owned subsidiary, Bauhinia MBS Limited, to arrange the first-ever partially un-guaranteed mortgage-backed securities issue.
- Charity Dance Performance "The Smiling, Proud Wanderer" was held to raise fund for Caritas-Hong Kong and Hong Kong Dance Company.
- Acted as the main receiving bank for the IPO of China Communications Services Corporation Limited.

八月 August

十月 October



十一月 November

八月 August

- 主席姜建清博士主持中環分行開幕典禮。搬遷擴充後，該分行已成為本銀行旗艦分行，更特設財富管理中心。
- 設立全新葵芳分行。
- Chairman Dr. Jiang Jianqing officiated the grand opening of the relocated and expanded Central Branch, our flagship branch in which a dedicated Wealth Management Centre was established.
- Established a brand new Kwai Fong Branch.

十月 October

- 獨家為一項國際銀團安排6億港元無追索權銀團貸款，在香港國際機場毗鄰興建酒店。
- 獲委任為中國工商銀行有限公司首次公開招股之主要收款銀行及唯一外幣賬戶開立銀行。
- 全體員工與銀行客戶踴躍支持明愛籌款賣物會及售賣抽獎券活動，為香港明愛籌募經費。
- Solely arranged a HK\$600 million non-recourse syndicated loan for an international consortium to build a hotel next to the Hong Kong International Airport.
- Appointed as the main receiving bank and the sole foreign currency account opening bank for the IPO of Industrial and Commercial Bank of China Limited.
- Actively participated in the Caritas bazaar and raffle ticket sales by all staff and customers to raise fund for Caritas-Hong Kong.

十二月 December

- 獲財資市場公會委任為其中一家為路透有限公司提供每日報價之銀行，以便計算美元/港元即期匯率及人民幣掉期伸引利率定價。
- 擔任民安(控股)有限公司首次公開招股之主要收款銀行。
- Appointed by the Treasury Markets Association ("TMA") as one of the contributing banks to provide the price quotes for Reuters Limited to calculate the Spot USD/HKD and RMB Swap Offer Rate ("CNY SOR") Fixings on a daily basis.
- Acted as the main receiving bank for the IPO of The Ming An (Holdings) Company Limited.